
Pracovní skupina Programu regenerace
9.4.2o2l
zápis ze schůzky
Přítomni:
Alexandr Holub, Jiří Lízler, Martin Šnorbert, Jan Luštinec, Jana Nonnerová
Omluveni:
Vladimír Richter, Aleš Kožnar, René Brož, Tomáš Kesner
Hosté:
David Hlaváč, Petra Fišerová, Jiří Paulů, Jana Steinerová, Gabriela Mlatečková Čížková, Georgi
Kirjakovski, Michal Daněk

1. Prostor pod zahradním domkem

15. t. 2O2L se v zasedací místnosti radnice konala schůzka členů a hostů pracovní skupiny Programu
regenerace památkové zóny Jilemnice. Zde byl představen koncept řešení prostoru pod zahradním domkem
vJilemnici. Zpracovatelé koncept nazvali ,,Jilemnice llZámeckÝ park ll Návrh zahradního divadla a dalších
drobných staveb a úprav v parku". Koncept byl předán investorovi t7. 12. 2020.7 připomínek diskutovaných
na schůzce byl sestaven zápis, ktený byl předán zpracovatelům konceptu jako pokyn k dopracování konceptu.

Na dnešní schůzce představili zpracovatelé konceptu svou práci (představení konceptu plánované na 15.
1. 2O2L z důvodu zdravotních omezenízpracovatelů konceptu v lednu neproběhlo). Připomínky zapracovány
zatím nebyly,

Na dnešní schůzce bylo domluveno, že do konce dubna 2021 předá zástupce pracovní skupiny
zpracovatelům konceptu upravené připomínky : ,-, , ' ,Z?lacovatelé poté navrhnou
nouý termín pro dopracovánístudie řešení prostoru pod zahradním domkem.

Následně bude koncept dopracován do formy studie.

2. §ocha sv. Barbory

Byla připravena smlouva mezí Řrr - děkanství Jilemnice a městem Jilemnice o darování sochy sv.

Barbory městu. Smlouva bude předložena ke schválení příslušnému orgánu města. Pozemek kolem sochy
zůstane ve vlastnictvi Řrr - děkanství Jilemnice, bude obnovena smlouva o pronájmu.

3. Městský znak a.rešerše S. Kasíka

Město požádalo S. Kasíka o vypracování žádosti o zveřejnění podoby znaku města v databázi Registr
komunálních symbolů (tzv. REKOS) s tím, že bude nadále používat podobu znaku s ,,barokní kartuší" jako

dosud. O dalším postupu budou členové pracovnískupiny informování.

4. Program retenerace MPR a MPZ

V souladu s postupem administrace Programu regenerace MPR a MPZ vypracovalo oddělení památkové
péče tzv. souhrnné přehledy, žádosti o státní dotaci, nashromáždilo potřebné přílohy, zajistilo požadované
souhlasy (v roce 2021 jsou navrženy k podpoření §fto akce: lll. etapa uýměny střešní krytiny ZŠ Komenského
č.p. 288 vč. přestavby komínů (obecní vlastnictví), oprava střechy budovy bývalé městské spořitelny č.p. 140
(soukromé vlastnictví) a celkové restaurování sousošíSv. Kříže (obecní vlastnictví)). Vlastní podíl města k akci
oprava střechy budory bývalé městské spořitelny č.p. 140 může schválit pouze zastupitelstvo města,
podklady k projednání tohoto bodu na schůzi ZM připravilo oddělení PP,

Administraci Programu zajišťuje odbor rozvoje, investic a majetku, odděleníPP. O postupu administrace
budou členové pracovní skupiny průběžně informováni (zajistí oddělení PP).

5. Omítky v průjezdu tzv. nového pivovaru ěp.70
Na dnešní schůzce upozornilo oddělení PP na havarijní stav omítek průjezdu v tzv. novém pivovaru č.p.

70. Průjezdem často vstupují návštěvníci do historického centra města z přilehlého parkoviště. Omítky č.p. 70
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bude nutné v budoucnu řešit komplexně, nicméně opravu omítek v průjezdu je možné od celkové
rekonstrukce oddělit. Přítomní souhlasí s tím, aby byla oprava omítek projednána s orgány památkové péče a
aby byla předběžně zjištěna cena prací (zajistí oddělení PP).

5. §iednocení vzhledu informačních tabulí ve městě

Na dnešní schůzce byl připomenut záměr sjednocení informačních tabulí ve městě. Formy tabulí
mohou zůstat různé (podle umístění, prostředí, obsahu, rozsahu textu}, tabule by ale měly obsahovat
sjednocující prvky (font písma, znak města, grafické zpracování apod.). Téma bude projednáno na příští
schůzce pracovní skupiny.

7. Pamětní desky NA DNEŠNÍ scxŮzcr NEBYto PRoJEDNÁVÁNo

J. Luštinec připravil seznam pamětních desek, které by měly btit vJilemnici vbudoucnu instalovány. J.

Luštinec mimo jiné navrhl, aby byla na podloubí radnice instalována pouze jedna deska, která bude
obsahovat jak informace o prof. Markovi (viz dále), tak informace o historických věžních hodinách.

Pamětní deska Stanislava Zindulkv: Oddělení PP oslovilo ve věci zajištění druhé cenové nabídky na vyhotovení
pamětní desky St. Zindulky Kamenictví Kynčl (cenová nabídka kamenictví ARTSTONE na zhotovení
pamětní desky je vysoká - 99 837,- Kč vč. DPH). Nabídku Kamnictví Kynčl oddělení PP dosud neobdrželo.
Následně budou obě cenové nabídky porovnány a vybrána nabídka vhodnější. O termínu realizace akce

se bude dále jednat, zejm. s ohledem na finanční náročnost realizace záměru.

Pamětní deska prof. Marka: Oddělení PP opustilo záměr spolupracovat na výrobě pamětní desky
s turnovskou SUPŠ (komunikace pravděpodobně s důvodu nelepšící se epidemiologické situace ustala).
Oddělení PP zajistilo nabídku na rnýrobu pamětní desky od umělecké slévárny v Horní Kalné. Ta je
příznivá. Pro stanovení ceny je rozhodující rozměr desky. Přitom standardní rozměr např. 30 x 40 cm
vycházi na cca 11 tis. Kč bez DPH. Termín dodání od tohoto dodavatele je cca 4-6 týdnů. Přítomní se
shodli na tom, že bude uýroba pamětní desky zadána do umělecké slévárny v Horní Kalné. Na dnešní
schůzce se ale ukázalo jako možné umístit informace o prof. Markovi a informace o historických věžních
hodinách na jednu desku. Původní návrh textu je tedy ještě třeba upravit (přislíbil navrhnout J. Luštinec) .
Poté bude umělecká slévárna znovu poptána po ceně a budou dohodnuty další kroky.

8. Rekonstrukce obřadní síně MěÚ Jilemnice NA DNEŠNí scnŮzce NEByLo pRoJEDNÁVÁNo

O dalším způsóbu nakládání s autorským mobiliářem manželů Markouých a s gobelíny prof. Masejdka
bude jejich vlastník dále jednat se zainteresovanými stranami (oddělení památkové péče, rada města,
jilemnická ZUŠ ad.). Domluvu bude koordinovat oddělení PP.

9. Venkovní rektamy v MpZ Jilemnice NA DNEŠNÍ scnŮzce NEByLo pRoJEDNÁVÁNo

Na minulé schůzce byla ustanovena užší skupinka pro přípravu pravidel pro umisťování venkovních
reklam v Jilemnici (dále jen: Pravidla), a to ve složení Jana Nonnerovó, Jiří Lízler, Jan Luštinec a Tomáš Kesner,
Návrh znění Pravidel bude prezentován na samostatné schůzce pracovní skupiny.

Trvající úkoly z minuIých schůzek:

U 3/L4, 2, 2O2O (iabloně a ieřóbv podél nříiezdové komunikace do městd oslovit vedoucího
odboru dopravy krajského úřadu Libereckého kraje ve věci obnovy jabloňové a jeřábové aleje podél příjezdové
komunikace Ul/286l do města v souvislosti s plánovanou rekonstrukcí přilehlé komunikace,

U 4/13. 3.2020 kestvl D. Hlaváč představil přítomným výsledky svého průzkumu ve věci možnosti obnovy cest, resp.
alejí podél cest v Jilemnici a v nejbližším okolíJilemnice. Záměr obnovení cesty od Machačkova kříže směrem na Kozinec
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oddělení PP již zpracovalo, připraveny budou další podklady pro další vytipované cesty (zajistí oddělení PPl. Součástí
rozpracování tématu je i promyšlení návaznosti na územní plán a popřípadě příprava doporučenízměny Úe.

U7lI9. 6.2O2O (informační tabule ve městě) Byla diskutována vhodnost sjednocování informačních tabulí ve městě,

Výstupem z diskuze je dohoda, že budou shromážděny fotografie informačních tabulí ve městě, ty budou zasílány e-

mailem oddělení PP, kde budou shromaždbvány (úkol pro všechny členy pracovní skupiny). Předpokládá se svolání
samostatné schůzky věnované pouze informačním tabulím ve městě.

U9lL8.9.2O2O hprůiezdnění prostranství před sýpkoul Přítomníznovu otevřeli otázku zprůjezdnění prostranství
před budovou bývalé sýpky. Doporučují tématu se nevyhýbat a znovu jej otevřít, zjistit aktuální možnosti a situaci,
komunikovat s vlastníkem (oddělení PP, vedení města).

U 311,1.12.2020 (informačnítabule na starÝ hřbitov) J. Luštinec připravil text na informačnítabuli. Následně bylo
navrženo umístění desky (u vstupu) a materiál desky (nerez) (zajistil J. Lízler). J. Lízler dále poptá cenu za výrobu
informační tabule.

U 2l12.2.2021, (oravidla Proaramu na obnovu nemovitostí. obiektů nebo ieiich prostředí. které se nachózeií

na území města Jilemnicel změna pravidel programu vbodech pojednávajících o dani z přidané hodnoty (přenesená

daňová povinnost ad.) bude připravena pro některou z příštích schůzízastupitelstva města (zajistí oddělení PP),

Doporučení radě města:

t. Doporučit způsob nakládánís autorským mobiliářem manželů Markových a s gobelíny prof. Masejdka
v obřadní síni MěÚ Jilemnice. Majív prostorách zůstat, nebo mají být přemístěny a kam?

Doporučení zastupiteIstvu města : ---

Příští schůzka pracovní skupiny Programu regenerace se uskuteční

14. 5. 2021 v 9:00 v zasedací síni MěÚ Jilemnice

P rog ra m příští sch ůzky :

- Program regenerace MPZJilemnice pro rok2021

- dotace na podporu obnovy objektů na území města Jilemnice

- sjednocení vzhledu informačních tabulíve městě

- reklamy na území města (MPZ) (komerční cíle)

- úkoly z minulých schůzek

sepsalo: Petra Fišerová, 26. 4. 2021
schvólil: Jiří Lízler .-,1.) l: 1 /"4rr'v l L' l//0
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